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Nové fotky

Alda
01.08.2008

Přidal jsem nové fotky z Přípravky Tábora 2008 Tajemství Ztraceného hradu, tedy stavby
našeho bobřího tábora v Srnčím údolí.

Tábor 2008 - Přípravka

A nové fotky z tábora a je jich hodně:

Tajemství Ztraceného hradu. Doufám, že se vám budou líbit a zavzpomínáte na tábor.

Dále jsem přidal fotky ze Setkání Lemurů.

Konec Tábora Tajemství Ztraceného hradu

Alda
21.07.2008

Tábor skončil zdárně. Na louce zbyla jen konstrukce kuchyně a hromada z podsad na
stany (tzv. amfiteatr). Jen to připomíná, že tu někdo tábořil...

Zažili jsme tři týdny v rytířském stylu. Hledali Befemet, záruku míru a našli ho v
Tajemném hradu. Byl to tábor nových zkušeností a nového poznání. Tábor proměnlivého
počasí po prvním krásném týdnu nastalo deštivé počasí, ale i přesto jsme tábor zvládli.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-06-27Pripravka/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/08-06-07Tabor/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/08-06SetkaniLemuru/index.htm


  

Táborové galerie

Fili
09.07.2008

GALERIE Z PRVNÍHO TÝDNE TÁBORA NALEZNETE ZDE. Jinak se mají všichni na
táboře dobře.

Během prvního týdne proběhlo mnoho zajímavého programu, postavilo se vše nutné pro
táborový život a běh tábora se pěkně rozjel. Koncem týdne nás zastihly deště, ale nebyly
moc silné a počasí se umoudřilo, takže jsme se i koupali. V úterý druhého týdne proběhl
výlet do Chýnova a na Choustník.

Stavba

Lada
03.07.2008

Trochu opožděně, ale přece pár fotek ze stavby tábora. Byla to dřina, ale dílo se
podařilo, bude trvalé a určitě bude sloužit dlouho.

Avšak nejen prací živ je člověk. Dobrá snídaně koblížky ke kávě a nakonec pár písniček
u táboráku.

V neděli jen pár kosmetických ůprav a bylo vše připraveno na příjezd táborníků. Tak
pěkné dny a hodně zážitků přeje Láďa.

http://janafili.rajce.net/


  

První pozdrav z tábora

Rejsek
01.07.2008

Děti dorazily v pořádku na tábořiště a v tyto dny již je tábor postaven a plně si užíváme
života na táboře v době rytířů.

Jak nasvědčují fotky. FOTKY Z PŘÍPRAVKY A PRVNÍCH DNŮ. Jen upozorňuji, že se
jedná jen o malinkou ukázku z fotografií.

Se stavbou tábora nám pomohli někteří rodiče, kterým tímto děkujeme, nejen za pomoc,
ale za dovezení něčeho na zub. Ale také bývalí starší členové oddílu.

Střípky ze táborového života:

Nyní již jsou všichni rytíři

každý rytíř má svůj erb
Byli jsme svědky rytířské bitky uprostřed tábora
a následně poučeni o technice boje pod vedením Gabriela la Fey ze skupiny Vendolové.

více v galerii.

Odjezd na Tábor

Alda
26.06.2008

Sraz: neděle 29.6.2008 sraz v 8:45 na nádraží Vršovice, odjezd vlaku 9:11 směr Tábor.
Prosíme o dochvilnost.

K odjezdu přineste vyplněný list účastníka (na bezinfekčnosti musí být uvedeno datum
odjezdu na tábor), potvrzení o platbě, kartičku zdravotní pojišťovny, očkovací průkaz
(obojí je možné v kopii), léky (veškeré léky budou u odjezdu odevzdány, děti nemohou
samostatně léčiva skladovat).

http://www.bobrici.cz/galerie/08-07tabor1/index.htm


Odjezd na přípravku - Tapase

Alda
24.07.2008

Sraz na přípravku je v klubovně v pátek do 12:15 hod. (Ježek, Mamut, Sob, Tonda,
Čarodějka, Kuře) nebo pak na nádraží Vršovice v 12:50 (Iva, Quido).

Vemte si s sebou jídlo na páteční oběd, popř. svačinu a věci na spaní, higi, ap. jako na
výpravu víkendovku.

Cesta na tábořiště bude probíhat tak, že jedna část pojede vlakem a jednu část, vezme
Ráma autem z Opatova, kam pojedete pod vedením Kuřete od klubovny.

Vlakem pojede od klubovny pod vedením Quida.

Vlak na Benešov a Tábor odjíždí do Pacova s přestupem v Táboře v 13:16!

Cesta na tábořiště: Bude probíhat tak, že jedna část pojede vlakem. Vlakem pojedete pod
vedením Quida sami.

Vlak: pravděpodobně - Iva, Quido, Čarodějka, Ježek.

Druhá část pojede s Rámou autem z Opatova v 13:30, kam dojedete s Kuřetem.

Rámovo auto: Tonda, Sob, Mamut, Kuře, Ráma.

Pokud byste mohli přijít ke klubovně dříve, přijďte! Budeme v klubovně od 9 hodin.

Pokud by někdo už teď věděl, že to nestihne. Dejte vědět. Pokud by někdo nestíhal v
pátek. Dejte neprodleně vědět, protože by vás mohl Ráma vzít autem.

Díky Aleš Alda

PS: Může ještě nastat změna, protože potřebujeme zajet do Vlkanova postavit stany a
vynosit kamna ze zadních místností. Zatím tam jede Terka a Losos. Pokudtedy nestihnete
vlak ani Rámu, pojedete do Vlkanova. V 16 hodin je sraz na Opatově. Návrat už na tábor
je pravděpodobně v neděli odpoledne.

Ostatní vedoucí a ti, co budou v klubovně od rána pojedou na tábor v autě s Jelenem
popř. v dodávce (Permoník).



Bobří svatba

Alda
22.06.2008

Dne 11.7. v Břevnovském klášteře proběhne bobří svatba Vilíka a Petry. Členů oddílu v
90. letech.

Zde se můžete podívat na pozvánku.

Vilík a Petra se potkali v oddílu. Je to další bobří svatba! Ze současných členů je moc lidí
nepamatuje. Byli na návštěvě na táboře Hobit v roce 2003.

PŘEJEME HODNĚ ŠTĚSTÍ DO SPOLEČNÉHO ŽIVOTA!!!

http://www.bobrici.cz/images/obrazky/svatba.JPG


  

Gutštejn

Žába, Rejsek
15.06.2008

Opět po roce jsme se vydali na oblíbené oddílové místo, užili jsme si krásné počasí a
zahájili táborovou celotáborovou hru. Více po kliknutí na nadpis.

V pátek večer jsme se vydali na Falkenštejn. Ještě za světla dorazili na tábořiště, zdárně
vylezli na kopec a v klidu postavili bivaky. U večerního ohně se nám představil důvěrník
krále, v jehož službách budeme na letošním táboře. Vypověděl nám historii, povyprávěl o
zlém kouzelníku Akantopanaxu a upozornil, že další den bude plný nástrah.

V sobotu ráno jsme si jako rozcvičku zahráli hru s barevnými kartičkami v režii Jirky a
poté vyrazili ke Gutštejnu. Cesta však nebyla tak snadná nejprve jsme museli překonat
zakleté území, kde hrozilo oslepnutí silným světlem. To se nám nakonec podařilo.
Oslepla jedině Nikis, ale ostatní ji vedli a tak jsem pochodovali dál. Při zastávce na oběd
jsme splnili další část a našli kouzelné lahvičky s kouzelnou tekutinou. U kapličky jsme
pak hromadným odeklínadlem zbavili Nikis slepoty a zanedlouho dorazili na tábořiště
nad Gutštejnem. Zde jsme po velkém běhání získali i jakousi zvláštní součástku.

Během večeře jsme si pak zahráli pár her, ale už pospíchali na hrad. Vlastně jsme ani
netušili, co nás čeká. Museli jsme vyluštit šifru a tím zjistit, která socha je správná. Poté
jsme spojili kouzelnou tekutinu a zvláštní součástku a objevilo se světlo. Za jeho paprsků
jsme vstoupili do jeskyně, kde Sušenka nakonec šáhl do chřtánu ještěra a vytáhl klíč...
Ten je potřeba opatrovat až do tábora, kde bude použit.

V něděli nás probudil milý budíček a poté milá rozcvička. Během dopoledne jsme pak
opět hráli na kytary, hry, hlasovali o nejlepší cancák a odpočívali.

Ještě bych chtěl pochválit Pistolníka se Sobem za to, že byly v dobovém oblečení, neboť
tak pomohli navodit tu správnou atmosféru. A věřím, že ostatní se ukáží na táboře také v
plné síle a kráse, aby se mohli vydat v nebezpečenství při plnění úkolu svěřeného jim
králem.



Schůzka rodičů k táboru!!!

Alda
11.06.2008

Schůzka rodičů k táboru proběhla v uterý 10.6.2008 v klubovně po 18 hodině.

Rodiče, kteří na schůzce nebyli, si můžou stáhnout informace zde. Vše, o čem jsme
mluvili, je v informacích pro rodiče.

Pokud byste měli jakékoliv dotazy, tak nás kontaktujte přes mail nebo mobil.

http://www.bobrici.cz/tabor08.php?m=14


Setkání - Oslavy zlatého kokosu v lemuřím stylu

Žába
08.06.2008

Opět po dvou letech se v Malé Hraštici konalo Setkání pražských pionýrských skupin,
tentokrát jako Oslavy zlatého kokosu v lemuřím stylu.

Opět po dvou letech Bobříci tedy vyrazili potkat se s dalšími oddíly, zaběhnout Stezku,
zasoutěžit ve hrách... Užili jsme si to náramně a dost intenzivně!

Ve Stezce bobří hlídky ve složení Permoník + Jirka v kategorii D a Ježek + Pistolník v
kategorii E získaly krásná první místa! Gratulujeme! Více o celém víkendu po kliknutí
na nadpis...

Se zpožděním jednoho spoje jsme v pátek dorazili na tábořiště do Malé Hraštice. Ano,
byli jsme poslední a snad proto se na nás Krtek usmíval se slovy: "No jo, zase Bobříci.."
Ale ani pozdní příchod nás neodradil od stavby velkého jehlanu z celt. Jen Jirka v touze
vyčnívat a zapadnout postavil si kopuli. Večer jsme se pak oddílovou hymnou Šlapem
dál představili ostatním oddílům, stejně jako oni nám. A pak vypukly velké Oslavy
zlatého kokosu v lemuřím stylu.

V sobotu nás probudil stylový budíček. Posnídali jsme, se zděšením zjistlili, že kokos byl
večer ukraden, a rozděleni do týmů srkz naskrz oddíly se vydali hrát hry, což jsme činili
až do oběda.

A po obědě už konečně začala Lemuří stezka. Za Bobříky běžely čtyři hlídky - Natálka a
Marek (kat. A), Permoník a Jirka (kat. D), Míša a Lišalaj (kat. E) a Ježek s Pistolníkem
(kat. E) a jak je psáno výše ve dvou kategoriích získali Bobříci první místo. Hurá,
gratulujeme! Výsledky budou již brzy zveřejněny zde.

V době kolem večeře se část lidí vydala na dřevo na oheň, někdo šel nacvičovat tance a
nejeden jedinec s kelímkem čepované kofoly vokukoval nástěnku a informace o Ringo
stezce pro otrlé. Zatáhlo se a vypadalo, že sprchne.

Po večeři byl slavnostní oheň, opičí král byl přemožen a začalo lejt, vcelku vydatně.
Někdo šel spát, někdo vyčkával na svůj start na Ringo stezku. Ringo stezka je velmi
příjemnou zábavou. Spočívá v tom, že svou ruličku od toaletního papíru nevléknete na
provázek a pak, držeje se stále ruličky, běžíte tam, kam vás vede provázek. Ano, je to
zcela fádní a křoví, tůně v potoce, stromy a bahenní lázeň pro divoká prasata nejsou
žádnou překážkou. Za Bobříky běželi Docent, Lišalaj, Ježek, Pistolník, Terka a Žába. A
Ježkovi jen o 12 sekund uteklo první místo! Boty jsme sušily dlouho, někteří až do
svítání a stejně to nestačilo. Byla to moc fajn hra a snad si ji zahrajeme (za světla) i na
táboře.

Něděle byla poránu trochu ospalá. Dopoledne se hrála velká terénní hra, pekly palačinky,
hrálo na kytaru a tak vůbec. Pak přišlo slavnostní vyhlášení výsledků Stezky a soutěží a
předání cen, dobalení, oběd a vzhůru na vlak.

Jeden zážitek na závěr: Když se na Setkání přijížděl podívat předseda Pionýra Petr
Halada potkal skupinku tří lidí a ptal se jich, kudyže se dostane do tábora. Permoník
netuše proč se tady v lese zajímá o Tábor, když tudy očividně žádná cesta, natož k
husitům, nevede, poradila mu, že "je nás tu víc", tak ať se zeptá někoho jiného. Poté
běžela povyprávět příhodu Rámovi. Ovšem Petr Halada už našel tu správnou cestu a byl
rychlejší. Když procházel louku v místech, kde jsme měli postavené stavby z celt,
zamířil hned k táborovému oznamovateli s Velkým zákonem a říkal, že se mu to, jaké
máme stany a nástěnku, moc líbí. (Takže pochvala od samotného předsedy).

Ž

http://www.lemuri.pionyr.cz/


A co napsat na závěr? Že... organizátorům patří velký dík za jejich nadšení a čas tolik
potřebný k přípravě a zajištění téhle velmi podařené akce!

Jižní Amerika

Alda
29.05.2008

V klubovně proběhla ukázka fotek z cest po Jižní Americe dlouholetého člena TOBu
Tučňáka.

Představil nám čtyři země Jižní Ameriky - Ekvádor, Peru, Bolivii a severní část Chile,
jejich přírodní krásy - hory, moře, hluboká údolí, sopky, zvířata a pak i památky po
vyspělé civilizaci Inků.

Tučňák cestoval spolu se čtyřmi známými po Jižní Americe minulý rok na podzim od
září do listopadu. Nejdříve projeli čtyři národní parky Ekvádoru, kde viděli mimo jiné i
velryby v tichém oceánu, divokou džungli s liánami. Pak se přesunuli do Peru, kde
navštívili slavné jezero Titicaca a světoznámé incké kultovní místo Machu Picchu.

Nakonec se přes solné pouště v jižní Bolivii přesunuli do severního Chile do nejsušší
pouště světa pouště Atacama. Kde navštívili největší důl na měď na světě, koupali se v
solných jezírkách...

Bylo toho hodně. Vše doprovázeno poutavým vyprávěním Tučňáka a jeho kamaráda.

No, nakonec musím říci, že kdo nepřišel, o hodně přišel.

Děkujeme Rain studiu za zapůjčení prezentační techniky!

Bambiriáda

Alda
23.05.2008

Na letošním jubilejním již 10. ročníku Bambiriády na Střeleckém ostrově se Bobříci
účastnili organizece Pionýrské prezentace. Na severní špičce Střeleckého ostrova vyrostl
klasický tábor.

V rámci tábora si děti mohly vyzkoušet naštípat dříví, vyrobit si z mouky jídlo a
následně si ho uvařit, vylézt si na hlídkovací věž, vyrobit si něco z korálků, projet se na
lodičce po Vltavě, rýžovat zlato a vůbec si tak prohlédnout táborový život.

Děkujeme všem, co přišli pomoci s organizací prezentace, vykládáním a nakládáním věcí
a těm, kdo obsluhovali jednotlivé atrakce. Dík patří zejména hlavnímu organizátorovi
Rámovi.



  

Mount Everest byl dobyt

Terka/Alda
15.05.2008

Vrchol Mount Everestu byl dobyt v neděli ve 14:45

Petřínskou cestou účastníky expedice Terka, Losos, Tonda, Jirka a Alda.

87 krát jsme vylezli na Petřín a zase slezli dolů.

V lezení jsme se střídali. Chodilo se (nejdříve dokonce i běhalo) dnem i nocí. V noci
chodil zvláště Losos a Terka.

FOTKY Z EXPEDICE NA EVEREST!!!

Postřehy účastníků a jak to dopadlo najdete postupně zde.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-05-17Everest/index.htm
http://everest.podsveti.cz/


  

Vandr do daleka

Rejsek
12.05.2008

FOTKY Z VÝPRAVY

Ač se zpožděním, tak přeci sem píši něco málo o tom, jak jsme se měli na jednom z
dávných oddílových míst, na Krtech.

Ty se nalézají pár stanic vláčkem za Rakovníkem.

I když počasí bylo opravdu jarně letní, tedy teploty jarní a bouřky letní, tak jsme si to
užili. Voda v rybníce byla studená, ale otužilci a odvážlivci vyzkoušeli její chladivou
náruč.

Užili jsme si mnoho legrace, nejen při hrách jako lacros, ale i při vaření jídla. Zvláště
vaření Mokropsa (pudink s mnoha dalšími dobrotami) pod vedením Jirky se stal téměř
legendárním. Sluníčko nám nakonec ukázalo svou teplou tvář a my si v teple prohlédli
Krtské skály a objevili nádherný trempský kemp Wejminek.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-05krty/index.htm


  

Zprávy z výpravy na kola

Alda (Fili)
12.05.2008

Tuto výpravu ovlivnilo hlavně nádherné počasí a toho jsme využili a koupali se ve
veselských pískovnách. Jinak jsme jezdili na kole pod vedením Jirky po okolí Veselí na
Lužnicí.

Fotky.

Účastníci výpravy do Veselí nad Lužnicí se měli dobře. Již ve středu se byli projet do
pískovny.

Ve čtvrtek jeli na zámek Jemčina - pěkný, ale zničený vojáky za komunismu a
privatizacemi po něm. Odpoledne a večer strávili u pískovny, koupali se a hráli fotbal.
Večer hráli v ubytovně deskovky. Počasí vycházelo moc pěkné.

V pátek jeli účastníci kol okolo pískoven, studovali naučnou stezku, kuchtili oběd a
odpoledne se u pískoven koupali, hráli vodní pólo, házeli ringem a frisbee až do večera.

V sobotu jeli účastníci na výlet do Třeboně, na zámek a k rybníku Rožmberk. Adam
zůstal v ubytovně s Kuřetem. Potřeboval si odpočinout. Nakonec jsme se setkali ve
Vlkově v restauraci. Opět se stavili u pískoven a večer si ukuchtili výbornou čočku a
párky.

Poslední den se jen balilo a pak venku hrálo chvíli s míčem a lakroskami, ale nakonec
kvůli velkému slunci se hrála ve stínu velké borovice v areálu ubytovny úspěšná citadela.

Akce se velmi povedla a určitě ji budeme někdy v budoucnu opakovat.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-05VandrNaKola/index.htm


Kouzelníci

Rejsek
04.05.2008

Na kozelnicích se sešli nakonec jen Fili a Ráma. Zeptejte se jich jak kouzlí kouzelníci. A
mezi nimi jeden pionýrský právník.

Nabízíme možnost jít se podívat na kouzelnické vystoupení. Akce se koná v Karlínském
spektru (Tam jak byla halda). A to v pondělí 5.5.2008, tedy zítra. Od 19:30.

Ale zájemci se nahlaste Rámovi na mobil a půjde se hromadně a Rámik vám pošle info,
kde se sejdete.

Nic moc na víc na www.kouzelnici.com.

VDK

Ráma
29.04.2008

Naši vedoucí se vzdělávali. Žába získala kvalifikaci VDK a ZZA a Marek VDK.

V uplynulém víkendu skončil kurs VDK spojený s kursem ZZA. Pro neznalé je VDK
vedoucí dětského kolektivu a ZZA zdravotník zotavovacích akcí. Obě kvalifikace jsou
akreditované, tedy platí i mimo naše sdružení. Žába tedy získala obě uvedené kvalifikace
a Marek VDK. Ovšem je třeba říci, že naši zástupci dělali na kursu dobré jméno našemu
oddílu a rozhodně se neztratili. Věřím, že získané znalosti a dovednosti uplatní také v
TOBu. Zvláště Marek má určitě možnost se v Tilii více zapojit. nikoliv.pionyr.cz

http://www.kouzelnici.com/
http://www.nikoliv.pionyr.cz/


Vandr do daleka

Rejsek
24.04.2008

Vandr skončil i přes malý deštík v pohodové atmosféře, viz foto.

1. – 4.5. 2008

Sraz: 7:45 na Hlavním nádraží (čtvrtek)

Návrat: 18:06 na Masarykovo nádraží (neděle)

Cena: 380Kč

S sebou: čtvrteční oběd (studený do vlaku). Věci na vícedenní výpravu do přírody tedy:
spacák, karimatku, celtu (ti co jedou ji dostanou v úterý na bójské schůzce a nebo se pro
ni mohou stavit v době středeční schůzky), igelit pod sebe, ešus, lžíci, nůž, oblečení do
pohody i nepohody počasí je touto dobou vrtkavé a může pršet (určitě pláštěnku +
bundu). Neber si s sebou toho moc, neboť budeme i putovat a tedy aby jsi to unesl. Také
nezpomeň nějaké oblečení na spaní a na celodenní fungování venku, pevné boty a
doporučím i nějaké lehké na přezutí (tenisky, sandále), aby ses nepařil. Dále klasické
vybavení jako uzlovačku, šátek (nejen krojový), tužku, papír, strom poznání. Láhev na
vodu, alespoň 1,5l aby jsi měl na vaření a na pití.

V tuto chvíli jsou nahlášení následující jedinci. Pokud v seznamu někdo chybí, popřípadě
jste zde navíc, tak se, prosím, ozvěte včas.

Pistolník, Tonda, Míša, Permoník, Čarodějka, Lišalaj (pozdější příjezd), Nikis, Jirka,
Rexík, Tomášek, Natálka, Věrka, Myšák, Petra, Matyáš



Poetický víkend ve vlkanově - závěrečná zpráva

FILI
21.04.2008

O uplynulém víkendu se sešlo ve Vlkanově 19 Bobříků. Jednalo se z velké části o
normální výpravu, ale ani práce na základně většinu z nás tak úplně neminula.

Páteční večer byl ve znamení ekologických problémů a diskusí nad ničením planety
Země.

V sobotu jsme vyrazili jarním lesem do Pavlova podívat se na vydry a další ohrožená
zvířata na zdejší stanici pro pomoc poraněným a ohroženým živočichům. Milá paní
průvodkyně nám podrobně popsala dravce, sovy a další ptactvo - sokola, luňáka, puštíka,
sovu pálenou, výra, špačka a další. Z vyder byli všichni nadšení, hlavně Permoník. Přidal
se k nám Rejsek a vydali jsme se na nedalekou louku zahrát si softík, pouštět draky,
házet bumerangem i předvádět gymnastku se stuhou. Ještě než jsme se vydali do lesa na
oběd jsme si zahráli hru o životním prostoru - jak jsme zjistili, krátkodobě se 17 Bobříků
vejde do kruhu o průměru cca 1,5 metru.

Na krásném místečku v lese u meandrujícího potoka jsme strávili příjemných několik
hodin. Nejprve jídlem a potom různými hrami. Úspěch měla Lososova hra na píďalky,
potom se všichni kolektivně pokoušeli položit na zem dlouhý tenký klacek, hledali v lese
schovanou Jirkovu čepici a následovala terénní hra nejprve hledání omašličkovaných
klacíků a následně boj týmů. kdo jich více ukořistí. Vyrazili jsme zpět do Vlkanova, kde
část lidí dělala večeři a část pomáhala Daně nakládat odpad a suť od výměny oken do
kontejneru.

Večer byl ve znamení dvou odpočinkových her - lopata*motyka*krumpáč a potom
známá hra s lehkou obměnou. Výsledek: játro, játro - dvanácterník, dvanácterník:
dvanácterník, dvanácterník - slinivka břišní, slinivka břišní... kdo nezažil, prohloupil,
protože ta orgánová euforie nám vydržela asi půl hodiny.

V neděli dopoledne Tapase ještě dodělávalo práce na základně (kontejner, stříhání
stromů), se zbytkem jsme vyrazili ke kapličce, kde jsme třičtvrtě hodiny hráli hru na
hledání kartiček (hnědých) v lese (hnědém). Pak už jen těstovky s omáčkou, úklid a
odchod na vlak.



  

KolaHola-Bobři na kolech

Alda
13.04.2008

Dnes v devět ráno před klubovnou stálo devět Bobříků s helmami, koly a dalším vybavení
na kola. A tak se jelo. Cestou jsme přibrali ještě Žábu, ale zase odebrali Soba.

Jo, a před klubovnou ještě byl jeden otravný fotograf, díky kterému máte tyto fotky.

Vyjeli jsme okolo metra Strašnická ke Skalce. Nejdříve bojácně po chodníku, ale pak
jsme si rychle přivykli i na silnice a jelo se nám dobře. U Skalky jsme chvíli čekali na
Žabičku a pak už po silnici a polní cestě do Starého Hostivaře a podle Botiče,
Hostivařské přehrady a zase podle Botiče do Průhonic do cukrárny a na občerstvení.

Zde se od nás odpojil Sob. Měl problémy s kolenem, a tak pro něj dojel tatínek. Přejeme,
ať se uzdraví.

Do Průhonického parku se skoro nikomu nechtělo, chtěli jsme se projet na kolech a
uvnitř parku se na kole nesmí jezdit.

No, a protože se nám dobře jelo, tak jsme se odvážili i dál od Prahy za Průhonice. Vyjeli
jsme pár kopečků, ale u křížku u Křížového Újezdce jsme to unaveni otočili a užívali si
sjezdy z kopce. Vraceli se ku Praze a v Křeslicích si dali odpočinek a potom už jsme jeli
opět podél Botiče a okolo Bohdalce ke klubovně.

Najeli jsme asi 60 km, což je nejdelší výlet na vandru na kola. Takže ti, co dnes jeli,
dostali certifikát a mohou jet na Vandr na kola. Byli jsme dost unavení, ale akce se
líbila!!!

I bobři jezdí na kole!!! Certifikát dostávají: Jirka, Mamut, Čarodějka, Tonda, Rexík,
Michal, Žába a Krodýl (Sob bohužel ze zdravotních důvodů ne)

http://www.bobrici.cz/galerie/08-04-13KolaHola/index.htm


Za megality

Rejsek
13.04.2008

Ač meteorologové předpovídali déšť, tak se to nesplnilo, a proto jsme si mohli užít
sluníčka. Podívali jsme se na Kamenné řady u Kounova.

A zahráli si hru z pera Pistolníka.Galerie

V Rakovníku jsme se sešli s Raky z Rakovníka a s nimi jeli motoráčkem do Kounova. Z
nádraží jsme se vydali k lesu a na jeho okraji si rozdali mapy a buzoly a rozdělili se do
družinek. Úkolem bylo dorazit ke Kounovským řadám vlastní cestou. To se všem
podařilo, i když nám v tom trochu bránilo přeznačení turistických značek. Někteří viděli
i raritu, kdy si mohli vybrat na křižovatce cestu po žluté značce a ta vedla třemi směry.

Když jsme se sešli, tak jsme si zahráli hru, ve které jsme se snažili protivníkům ukrást
jejich magické runy a pak k daným runám přiřadit jejich význam (hra skončila
nerozhodně).Nakonec jsme vyrazili na nádraží do Mutějovic a odtud již vláčkem do
Prahy.

Herna - pátek 11.4.

Žába
07.04.2008

Herna byla po dlouhé době v kalendáři akcí a proběhla úspěšně, protože Bobříci měli už
hlad po tom si zahrát nějakou deskovou hru.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-04megality/index.htm


Velikonoční vítání jara

Alda, Rejsek
28.03.2008

Bobříci si na velikonoční výpravě užili sníh, který nebyl na jarkách. Nakonec jsme
bydleli ve srubu v Českém lese. Z teploučka jsme se dívali na pozdní jarní sníh.

Protože velikonoce byly spojeny s vítáním jara, tak jsme vyprovázeli i Moranu.

Na výpravě fotil Tonda, takže zde máte fotky od Tondy. A taky Rejsek Fotky od Rejska.

Fotky od Rejska.

Povedená Amerika

Fili
17.03.2008

V neděli 16.3. absolvovalo Tapase pod vedením Lovce akci plnou dobrodružství -
avízovaný průzkum Ameriky. Počasí až na deštík, který nás doprovodil na nádraží, vyšlo
krásně a troufnu si tvrdit, že všichni účastníci byli s akcí spokojeni.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-03VelikonocniVitaniJara/MVI_5765.avi
http://www.bobrici.cz/galerie/08-03VelikonocniVitaniJara/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/08-03velikonoce/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/08-03velikonoce/index.htm


Vlkanov jako nový

Fili
17.03.2008

V pátek večer a hlavně behem soboty proběhla narychlo svolaná brigádička ve Vlkanově.
Velký dík patří za pomoc Permoníkovi, Čarodějce, Ježkovi, Lubošovi a Petře.

A co všechno jsme zvládli? Protože se v uplynulých dnech dělaly ve většině budovy
nová okna a následně omítka okolo nich, tak bylo všude fúra prachu, kterého nebylo
jednoduché se zbavit. Přítomné Amazonky už v pátek večer vytíraly jak o život, ale
největším likvidátorem prachu byla nezávislou porotou zvolena Petra, která uklidila
během soboty velkou část budovy. Čarodějka pověsila záclony a závěsy a společně s
Permoníkem vydrhly okna. Luboš opravil sto a jednu maličkost od kapajících kohoutků
po desky stolů a zámky. Ježek uklidil ve sklepě. Ráma vymaloval savem kuchyň...

Všem pracujícím patří ještě jednou velký dík!!! Další práce na naší základně nás čekají v
dubnu během výpravy.

Fotky

ALda
12.03.2008

Jen jsem přidal pár nezajímavých fotek do galerie.

Fotky ze Silvestra 2008

Fotky z Jarních prázdnin bez sněhu z foťáku Permoníka

Fotky z Jarních prázdnin v Krušných horách z foťáku Míši

Budu se snažit dávat fotky na web co nejdříve. Ale chvíli to trvat bude. Musím je
nejdříve probrat a udělat galerii. Navíc si na to vyhradit čas.

Doufám, že se vám fotky budou líbit.

http://www.bobrici.cz/galerie/07-12SilvestrKacov/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/08-02JarkyMarianskaP/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/08-02JarkyMarianskaM/index.htm


  

Narodil se nový člen Bobříků - Jelen junior

Fili
12.03.2008

Jmenuje se Honzík a je to pěknej macek. Novopečeným rodičům gratulujeme!!! Pro další
fotky klikněte na nadpis.

Herna

Kuře/Alda
11.03.2008

11.4. v Klubovně - Ano, dlouho očekávaná herna je tu znovu se spoustou deskových her
plných dobrudružství a kamarádů. Změříte síly mezi sebou, prověříte svoje smysly a
možná, že se i něčemu přiučíte.

V herně dále budou účinkovat členi Mammut a Quido, kteří se zasadí o klidný chod celé
této akce.

Přesný čas upřesníme později, ale pravděpodobně to bude od 15 do 19 hodin v klubovně.
Zváni jsou i nečleni.



ZPRÁVY Z HOR a OMLUVA

Fili
24.2.-3.3.2008

DEN PRVNÍ: Bobříci 24.2.ráno vyjeli na vskutku JARNÍ prázdniny. Po asi třech
hodinách dorazili do Krušných hor do chaty Barrandovka, naobědvali se (i večeře
potvrdila, že jídlo bude po celý týden vynikající) a hráli celé odpoledne a večer hry.

Počasí bylo vskutku jarní, tedy beze sněhu. Během dne také začala celotáborová hra
Výstup na Eiger, děti skládaly básně a oblékaly horolezce.

V pondělí je čeká půldenní lyžování na Klínovci, na který se svezou najatým autobusem.
Zjistí, jaké přesně jsou sněhové podmínky a podle toho se rozhodnou, jestli pojedou
lyžovat i další dny.

PONDĚLÍ A ÚTERÝ: V pondělí absolovovali Bobříci slibované lyžování na Klínovci.
Dopravu zajistil místní autobusový dopravce, se kterým jsme jezdili před třemi lety.
Lyžování nicméně nebylo nic moc, sníh byl mokrý a těžký, k tomu deštík a mlha. Po
návratu do chaty a pozdním obědě (skvělé vdolečky) následovalo volnější odpoledne,
hry, deskovky, celotáborovka apod. Na úterý je naplánovaná výlet na Polský kříž a podle
počasí i nějaké ty lanové aktivity. Doufejme, že bude pěkně.

STŘEDA: Božídarský špičák a Plešivec - autobusem tam a pěšky zpátky. Celkem asi 15
km. Výlet za pěkného počasí...

ČTVRTEK: Horolezecká stěna - všichni byli moc spokojení, stěna byla skvělá. Počasí
vyšlo nádherně, všichni lezli jako pavouci. Odpoledne se pod vedením Marka hráli hry
venku - sázky a dostihy a večer jsme v hrách pokračovali ale už v budově.

PÁTEK: Jáchymov - město nic moc ale byli jsme v místním hornickém muzeu, které
bylo zajímavé, potom lanovkou na Klínovec, kde byla mlha, nebylo vidět moc daleko,
tak než přijel autobus jsme si zahráli hry.

SOBOTA: Původně byla v plánu návštěva farmy a projížďky na koních, ale adrenalinové
počasí s orkánem Ema přinutilo všechny zůstat poslední den hor v chatě a hrát deskové a
jiné hry. K večeru bylo vyvrcholení celojarkové hry Výstup na Eiger posledním finišem
na horu. Děti získávaly různé nářadí a probíjely se postupně bludištěm k hoře. Nakonec
zvítězilo družstvo Hrnečci pod vedením Permoníka. Na horu se dostali ještě Pražáci -
Ježkovci. Ostatní zůstali pod horou, přičemž Míšovci těsně! Ani mohutný finiš nepomohl
Pistolníkovcům k dobytí hory.

NEDĚLE: Odjezd domů. Cestou návštěva hradu Loket. Prohlídka byla naprosto skvělá,
průvodce povídal hrozně zajímavě a všichni byli nadšení, jen se to díky tomu trochu
protáhlo. Ale stálo to za to.

Fotogalerie budou, včas se dozvíte v aktualitách.

Omlouváme se všem rodičům, že právě v době jarních prázdnin se porouchal tento náš
web a nebylo možno vkládat aktuality, co se na horách děje. Bohužel byl Alda, který by
dokázal problém vyřešit, právě na jarkách, takže jste byli ochuzeni o informace. Ještě
jednou se omlouváme, do budoucna uděláme všechno pro to, aby se to už nestalo.



Oslava 20. narozenin TOBu

Alda
23.02.2008

Oslava u příležitosti 20. narozenin TOBu proběhla včera za hry na kytaru, vzpomínání a
povídání účastníků srazu...

Sraz byl určen pro bývalé členy a pro stávající vedoucí. Zavzpomínali jsme si na staré
časy oddílu, pěkně jsme si popovídali, připili jsme si na Bobra, oddíl, dalších dvacet let...

Bobři na plese

20.02.2008

Ne, nebyli jsme na nějakém ze Slovenských ples, ale opravdu na plese! Neuvidíte vodu
ani stromy... Ano, i Bobři někdy mají plesy. Přinášíme tři nejlepší fotky ze skryté
kamery...

Víte, jak vznikly plesy? Byli to Bobři, kteří dali lidem ples. To lidé viděli bobry, jak se
scházejí na svých hrázích a strašně se jim to líbilo. Plesům se tedy říká podle vodního
plesa, kde se bobři scházeli.



Bobr prokousl Baťův kanál

Alda
16.02.2008

Ano, Bobr opravdu prokousl Baťův kanál. O Bobrech si můžete přečíst v následujícím
článku, který je převzat z enviwebu.

7.1.2008 Povodí Moravy muselo snížit hladinu Baťova kanálu o 15 centimetrů. Kvůli
bobrům, kteří proděravěli jeho pravý břeh u Veselí nad Moravou tak, že z něj začala
vytékat voda na pole a zničila část porostu pšenice a řepky místním zemědělcům.

"Mohli bychom ji snížit ještě více, ale na Baťově kanálu se nyní bruslí a led by mohl
začít praskat," uvedl ředitel závodu Povodí Moravy v Uherském Hradišti David Fína.

Bobří díry ucpali pískem. Snížením hladiny dosáhli toho, že už z kanálu voda nevytéká.
Co budou s děravým břehem dělat dál, to dnes budou na místě řešit úředníci, kteří mají
na starosti ochranu životního prostředí.

To, že voda vytéká na pole, zjistili zemědělci minulý víkend. "Snažili jsme se díry ucpat
pytli s pískem, ale pomohlo to jen na chvíli. Brzy se objevily další, a tak jsme požádali o
snížení hladiny," uvedl Karel Řičica, kterému voda z Baťova kanálu zaplavila tři až čtyři
hektary pole osetého řepkou. "Myslím, že z ní nic nebude. Jakmile řepka stojí ve vodě
dva tři dny, je po ní," obává se zemědělec.

Voda se vylila i na sousední pole. "Mám na něm zasetou pšenici. V některých místech je
vody až po kolena," říká další zemědělec Josef Pavko. "Není to poprvé, část pole zalila
voda již dříve a naposledy vloni na jaře. Škodu jsem nahradit nechtěl, ale teď už o to
požádám."

Na to, co bobři u Baťova kanálu provedli, se už přišli podívat i úředníci z radnice ve
Veselí nad Moravou. "Je to evidentní, že to byl bobr. Už jsme o tom sepsali protokol a
posíláme ho na krajský úřad," uvedl vedoucí odboru životního prostředí Petr Michna.

Kraj také rozhodne, jestli jsou žádosti o náhradu škody oprávněné. "Zemědělci i Povodí
Moravy a případně i další o ni však musí požádat," upozornil Pavel Michna.

Podle Jiřího Hájka z krajského úřadu by v případě bobrů nevyřizovali podobné žádosti
poprvé. "Bobr je chráněný, a pokud způsobí nějakou škodu, mají poškození právo na
náhradu," uvedl Hájek a přiznal, že bobři a kormoráni je v tomto smyslu zaměstnávají
nejvíce.

Bobři zlobí i jinde. To, co nyní spáchali bobři na Baťově kanálu, je přece jen výjimečné
dílo. Břehy proděravěli i u jiných řek, ale "skrz" břeh se jim to zatím podařilo jen tady.
"Koruna hráze je někde široká jen metr, ale v některých místech ji provrtali i v délce tří
metrů," uvedl David Fína z Povodí Moravy.

Betonovat břehy kanálu kvůli bobrům nebudou, ale musí díry ucpat a břeh znovu
zpevnit. "Není to však tak jednoduché. Bobři se většinou vyskytují v chráněných
lokalitách, a pokud chceme na tomto území udělat jakýkoliv zásah, musíme požádat o
výjimku," upozornil Fína.

V kraji je jich šest set. Bobr evropský je největší tuzemský hlodavec, dospělý jedinec
váží až 30 kilogramů. Kvůli velmi kvalitní kožešině i aromatickým výměškům žláz,
které se používaly v lékařství a kosmetice, byl u nás vyhuben. V posledních desetiletích
se na Moravu šíří z Polska a Rakouska a v některých místech byl i znovu uměle
vysazován.



Na jižní Moravě je nyní podle odhadu odborníků asi šest set bobrů. Velké problémy s
ním měli například v lednickém zámeckém parku, kde ničil stromy. Podobné kousky
provádí i podél Baťova kanálu a zakousl se tam i do mnoha ovocných stromů.

Celý článek naleznete zde.

Sněhová bez sněhu

Alda
11.02.2008

Na sněhové výpravě bez sněhu v sobotu 9.2. jsme měli krásné počasí. Krásné letní
počasí! Svítilo sluníčko a bylo teplo.

Jeli jsme vlakem do Klínce a pak šli podle Bójského potoka a jednoho jeho přítoku ke
starému lomu, kde jsme skoro celý den hráli hry.

Cestou jsme si zahráli po vzoru Klíneckých klíneckou olympiádu v objímání stromů
(nejlepší Lišalaj objala 20 stromů za minutu), posílali jsme si na dlaních tenisák do kruhu
(udělali nový rekord 11,42 vteřin). Pak jsme hráli pašeráky do lomu a úspěšný
natursquash, který vyhrálo družstvo ve složení Ježek, Mamut, Adrianka, Tonda, Sob.
Porazili i šampiony vedoucí (jsme je nechali vyhrát). Pašeráci se hráli celkem třikrát a
všichni se vystřídali v roli hlídačů. Děti se snažily obnovit dolování v lomu. I přes zákaz
stále poddolovávaly hrany lomu.

Při zpáteční cestě jsme viděli pod námi ve svahu stádo asi 12 prasat a u nádraží jsme si
zahráli ještě majáky.

Bylo krásné počasí, hráli jsme hodně her. Výprava se vydařila i podle známky. Dostala
skoro čistou jedničku.

Fotogalerie - HALDA

Rejsek
08.02.2008

Již jsou k prohlédnutí fotografie z Haldy. Fotil Rejsek a Tatínek Nikis. Tímto mu
děkujeme.

Halda - než to začalo

Halda - 1. blok

Halda - 2. blok

Halda - 3. blok

http://www.enviweb.cz/?secpart=voda_archiv_ghhah/Bobr_prokousl_Batuv_kanal_voda_znicila_pole.html
file:///H:/bobrici_aktuality/galerie/08-01-0_blok/index.htm
file:///H:/bobrici_aktuality/galerie/08-01-1_blok/index.htm
file:///H:/bobrici_aktuality/galerie/08-01-2_blok/index.htm
file:///H:/bobrici_aktuality/galerie/08-01-3_blok/index.htm


Ledová Praha

Alda/Ježek
03.02.2008

Než jsme vyšli do Prahy do Muzea Hlavního města a do Náprstkova muzea, zahráli jsme
si u klubovny na hřišti hru Hnízda.

Stihli jsme navštívit i Staroměstskou radnici, vyjít na věž a prohlídnout si výstavu o
Pražských zahradách a nový model Prahy.

Nakonec jsme si zahráli výbornou hru na Vyšehradě, kterou pro nás připravil Mamut.

S Raky jsme se šli podívat, do Muzea Hl. města Prahy, kde byla výstava medvídků, a
odkud následně vyrazili na procházku na Staroměstské náměstí. Z náměstí nás cesta
zavedla do Náprstkova muzea, odkud jsme jeli všichni na Vyšehrad, kde byla "Hra po
Praze", kterou zároveň končila sobotní prohlídka Ledové Prahy.

HALDA

Alda
28.01.2008

HALDA K 20 LETŮM TOBU SKONČILA!

Přišlo celkem dost starých členů a rodičů současných členů. Proběhlo divadlo, prohlídky
fotokronik, výstavky, mnohá setkání po letech... Byla to důstojná oslava 20. let oddílu.

Program divadla byl následující: Bójové - písnička Pterodaktylus s nakreslenými
zvířátky, povídání s Bobrem zakladatelem oddílu o jeho historii, tanec s Amazonkami a
Rámou, tombola, ukázka fotek z akcí, zálesácká přehlídka a před přestávkou kamenná
etuda. O přestávce se diváci mohli občerstvit a prohlídnout si připravené nástěnky,
kroniky, fotokroniky, setkat se se známými, popovídat si...

Po přestávce pokračoval program písní o činčile v podání Tilie, ukázkou fotek z tábora,
reklamou Bójů na WC, druhou tombolou, povídáním bájného člena Veverčáka a
vědeckofantastickým dramatem z letošního tábora z produkce Tobywoodu Tři dny bez
vedoucích.

Oficiální program skončil a diváci mohli pokračovat v prohlížení kronik a setkávání s
ostatními lidmi bobří zeměkoule. Byl připraven výborný guláš, ostatně jako celé
občerstvení.

Postupně se sál v Toulcově dvoře vylidňoval. Ještě na plátnu běželo video z 90. let. Pak
už jsme jen všechno museli sbalit.



Narozeninová výprava

Rejsek/aab
21.01.2008

Bobříci oslavili své dvacáté narozeniny ve vesničce Mentaurov, nedaleko Litoměřic. V
krásném prostředí Českého středohoří. Krásného, až by se dalo říci jarního počasí, jsme
si užili na výletě v sobotu...

Fotogalerie zde

To jsme vyrazili nejprve na Hradiště s nádherným výhledem na Litoměřice a protože
bylo jasno, tak až na Neratovice a Lovosice. Výhledu vévodil slavný Říp.

A pak na rozhlednu na kopec Varhošť. Na rozhledně foukal opravdu silný vítr, tak měli
někteří co dělat, aby vylezli až nahoru.

Večer jsme oslavili narozeniny výtečnou večeří a dortem ve tvaru bobříka.

Výprava byla opravdu velice povedená hlavně díky přípravě programu, her atd. Byla to
důstojná oslava 20 let TOBu. Fili s Žábou připravili na sobotní večer dvě povedené
originální hry - obrázkovou štafetu a zvukové pexeso. Pozdě večer jsme si pustili i
Jelenův film z tábora 2006.

Nezapomnělo se ani na rozdávání šátků a hrází.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-01Narozky/index.htm


  

Vazba pro radost

Rejsek
12.01.2008

V klubovně proběhla 12.1.08 Vazba květin. Dělali jsme ze suchých květin a děti pak měly
možnost si své výtvory odnést domů. Někteří této možnosti využili, jiní nikoli.

Jak jim to šlo a co všechno jsme vytvořili, se můžete podívat v galerii.

Opice navštívila klubovnu

PF 2008
07.01.2008

Minulý pátek v pozdních hodinách se do klubovny vloupala divoká opice. Naštěstí máme
v klubovně důmyslnou past na opice.

Přinášíme pár obrázků ze skrytých kamer, které též máme v klubovně (ostatně jsou už
všude).

Jistě jste si všimli v pozadí za opicí hustého pralesa neboli džungle. V pralese se
schovávaly ještě větší opice!

Ne všechna fakta uvedená v této zprávě jsou pravdivá, přesto bych tomu věřil, protože ta
opice tam fakt byla, podívejte se dobře na obrázky ve fotogalerii...

Dejte pozor, abyste nezůstali v novém roce v nějaké pasti. Přejeme krásný rok 2008.

http://www.bobrici.cz/galerie/08-01vazba/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/08-01opice/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/opice/index.htm


Halda 2008

Rejsek
31.12.2007

Rádi bychom upozornili všechny návštěvníky těchto stránek, že jsme vytvořili stránku
věnovanou specielně Haldě.

Dostanete se na ní buď pomocí tohoto odkazu, nebo pomocí nadpisu Halda 2008 v
pravém sloupci této stránky.

Silvestr Jen

Alda
25.12.2007/4.1.2008

Tapase bylo na Silvestra na letním tábořišti v Kácově pod Teepee. Silvestra jsme oslavili
slavnostním přípitkem křišťálově čisté vody ze zdejší studánky.

Bylo to proto, že jsme všechny limonády už vypili během večera. Celkem šest
odvážlivců bylo pod týpkem čtyři noci, jen Alda přijel na poslední Silvestrovskou noc.

Co se dělo? Stavěli jsme týpko, dělali dříví, pozorovali zimní spící přírodu, hledali Ježka,
vařili si jídlo (povidlové knedlíky), hráli hry (slovní Klíč), byli na procházce v Kácově,
bavili se o oddíle, připravovali scénky na Haldu, no vůbec byla sranda...

Takže to stálo zato! Snad se z toho stane tradice, a i přes neustálý kouř v očích,
posmrkávání a oblečení silně načichlé kouřem, budou dělat Bobříci jak letní tak i zimní
táboře na "zelené" louce každoročně!

Vánoční setkání

Alda / Lišalaj
26.12.2007

Tapase si vyžádalo Vánoční setkání. Přečtěte si, co napsala o setkání Lišalaj...

23.12. se zájemci sešli v klubovně na vánoční setkání. Přišli i ti, kteří už v oddíle nejsou
nebo ti, co chodí nepravidelně. V klubovně byla pohodová atmosféra, hrály se deskovky,
povídalo se, jedlo se cukroví, zkoušeli jsme si vánoční zvyky (lití olova, lodičky na
vodě,...). V klubovně postával i malý, hezky ozdobený stromeček a pod ním dárečky pro
ty, co nebyli na Vánoční výpravě do Děčína. Myslím, že se vánoční setkání vydařilo.
Lišalaj

http://haldabobrici.wz.cz/index.htm


  

Vánoční výprava

Alda/Ježek
14.12.2007

Atmosféru Vánoc jsme si vychutnali při Vánoční výpravě do Děčína.

V sobotu jsme byli na výletě na Děčínském Sněžníku (fotky z výletu). Bylo krásné
počasí. Zpět z výletu jsme se stavili v bazénu se třemi tobogany a dalšími vodními
atrakcemi. Večer se rozdávaly dárky.

Vánoční výprava směřovala do děčínské vrchoviny přímo do města Děčín, kde jsme byli
ubytováni v jedné z několika ubytoven, hned na kraji Děčína.

V sobotu krásný výlet zimní krajinou, která sice sníh nepostrádala, ale mnoho ho také
nebylo.Po cestě jsme samozřejmě hráli hry a cestou zpět byla dokonce i návštěva
místního aquaparku (jestli se tomu tak dá říkat). Večer, jako je každý rok, byla slavnostní
večeře, rozdávání dárků, pochutnávání si na cukroví, povídáni s kamarády, no zkrátka
skvělá atmosféra.

Která měla zakončení nedělní jízdou vlakem na Masarykovo nádraží.

Kapacita Jarních prázdnin naplněna!!!

Fili
11.12.2007

Informace pro všechny, kdo by ještě chtěli jet na hory: Máme plno!

Včera vypršel termín plateb záloh a zdaleka ne všichni mají zaplaceno. Prosím všechny,
kdo ještě nezaplatili nebo neodevzdali přihlášku, aby tak v co nejkratším čase učinili.

Přihlášeni jsou ti, kteří udělali alespoň jednu z následujících věcí:

odevzdali přihlášku,
zaplatili zálohu nebo celou platbu,
domluvili se na zpoždění.

http://www.bobrici.cz/galerie/07-12-14Vanocni/index.htm


 

Vánoční vazba

Rejsek
10.12.2007

Tuto neděli proběhla v klubovně akcička, na které si všichni zkusili vyrobit svícínek. Aby
jim zářil do vánoční pohody Adventu.

Koukněte na galerii.

Sešli jsme se po deváté v klubovně. Vysvětlili si jak budeme tvořit a pustili se s elánem
do práce. A šla pěkně od ruky. Za chvilku se daly rozeznat první základy svícínku.

Musím všechny pochválit, neboť o všem velice šlo a ač někteří tvořili jak jim přišlo pod
ruku tak vznikaly i dosti moderní svícínky. Jako ten Pistolníkuv. Koneckonců posuďte
sami v galerii (odkaz výše).

Koncert PROROCK

Ježek
08.12.2007

Koncert Pro-rock byl v klubu Exit chmelnice. Hrálo se na dvě...fáze

Nejdřív hrály málo známé kapely jako KChP, L.A, ..., které mezi sebou soutěžily. Do
poroty přišla dokonce rocková legenda Aleš Brichta. Po sedmé hodině začala afterpárty,
na které hrály už trochu známější kapely.

Domů odcházel postupně každý sám. Permoníkovi, Lišalaj a Rámovi se koncert tak líbil,
že dokonce i tančili.

http://www.bobrici.cz/galerie/07-12vanocni-vazba/index.htm


Ozvěny Ekofilmu

Alda
04.12.2007

Sešlo se téměř kompletní Tapase, které shlédlo dva dlouhé filmy a dva krátké. Každému
se něco z filmů líbilo a když ne tak se alespoň zasmál, když sovy kroutili krkem nebo čáp
přesunoval v zobáku mláďata v hnízdě.

Na začátku měl asi 15 minutový projev host večera, pražský radní, který má na starosti
otázky životního prostředí.

První film byl o Karpatské přírodě. Průřez toho co se děje během roku. Ukázka nádherné
Slovenské přírody. Tento film dostal na Ekofilmu cenu za kameru.

Sedmiminutový filmek s hlasitou hudbou nám ukazoval konzum společnosti. Film byl z
Brazílie a viděli jsme jak si lidstvo postupně zničilo svou planetu. Byl kreslený a většině
se líbil.

Pak byla dvacetiminutová přestávka.

Po přestávce film o tom jak nakupujeme supervýhodné výrobky z Třetího světa a jak na
to doplácejí chudí, ve filmu konkrétně v Indii, svým zdravím. Protože firmy vyrábějí
výrobky v Třetím světě levně a to zejména díky tomu, že používají látky a postupu, které
byly v Evropě zakázané, jako velmi nebezpečné, zdraví a životní prostředí ničící.

Poslední filmek byl spíše pás krátkých tříminutových reportáží Živé srdce Evropy o
unikátech naší české přírody.&

Omlouvám se rodičům, že jsem neodhadl dálku celého promítání a skončilo o hodinu
později než jsem předpokládal a avizoval. ALda



NOVÉ FOTKY V GALERII

Alda
02.12.2007

Konečně jsem se dostal k tomu a dal na web další galerie z našich podzimních výprav

a přidal i Gutštejn a Pohádku, které chyběly z předprázdninových výprav, kromě jiných.

Dále jsou zde nové fotogalerie z celého podzimu:

Žabák
Jizerky
Na Neštětickou hor
Drakiáda
Vlkanov pracák
PODZIMKY
Tréningové táboření

Budu se snažit dávat na web galerie pravidelněji, abych se nedostal do skluzu jako v
tomto případě. Ovlivnilo to i tyto galerie, které jsou bohužel bez popisu, takže se
nedovíte nic o tom, proč jsem se nakonec rozhodl tam tu fotku dát.

Další problém nastal s mým foťákem, který po pěti letech intenzivního ježdění na
výpravy dofotil, takže si musím foťák půjčovat. A vybírám svůj nový fotoaparát. Kdyby
měl někdo nějaký tip, tak mi napište.

Aleš ALDA

Vánoční květinová vazba

Rejsek
21.11.2007

Pro zájemce bude dne 9.12.2007 v klubovně vazba s vánoční tématikou. Kapacita
omezena na deset lidí. Pište se na nástěnku v klubovně. Více v kalendáři akcí.

http://www.bobrici.cz/galerie/07-06-01-03Gutstejn_/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-06Pohadka/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-09Zabak/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-09Jizerky/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-10NestetickaHora/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-10Drakiada/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-10VlkanovPracak/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-10Podzimky/index.htm
http://www.bobrici.cz/galerie/07-11TreningoveTaboreni/index.htm


Jarní prázdniny

FILI
21.11.2007

Pozor! Velice se omlouvám, u termínu jarních prázdnin došlo v informačním materiálu k
překlepu, termín je správně 24.2.-2.3. Tábor se koná v době prázdnin Prahy 6-10. Také
připomínám, že je nutné ZAPLATIT ZÁLOHU!

Herna

Žába
19.11.2007

Herna deskových her se z technických důvodů přesouvá ze čtvrtka 22.11. na čtvrtek
následující, tj. 29.11. Všichni srdečně zváni, Žába



Výpravy o víkendu do Kácova

ALda
17.11.2007

Bójové se zbytkem Tilie se dnes jeli podívat do Kácova na tábořící Tapase v týpkách.

Užili jsme si mnoho sněhu, kterého v našem údolí je asi 20 cm. Zavzpomínali na tábor,
zahráli si hry, poseděli v týpku, prodírali se podle potoka, byli na procházce okolí a pak
už museli zase domů...

Tapasáci přežili první noc celkem... Přežili...

Vyjížděli jsme z Prahy dost brzy, abychom strávili na místě co nejdelší dobu. Cesta do
Kácova je dlouhá. Brzký sraz, počasí a řádící nemoci ovlivnili účast. Na Depu Hostivař
čekala jen Pavlínka a Marek. V Sázavě jsme přibrali Nikis s třemi taškami plnými
koblih, které koupila pro Bobříky. Ti, ale většinou zůstali doma. Koblihy snědli Tapasáci
a vedoucí v Kácově jako snídani.

Velká pochvala patří Nikis za tuto výbornou snídani!!!

Další velká pochvala patří letošním nováčkům Bójů Pavlínce a Markovi, kteří i přes
nepříznivé počasí jeli neohroženě na výpravu!!!

Ze Sázavy už jsme jeli do Kácova a pak podle potoka k tábořišti. Už za Prahou bylo
trochu sněhu a zde je asi 20 čísel. Sníh jsme si užili dostatečně. Na tábořišti jsme našli
krásné zákoutí s dvěma bílými týpky na bílém sněhu a byli pochváleni za super snídani!

Seděli jsme v týpku, pak stavěli ze sněhu, hráli koulovací souboje, stavěli nejvyšší věž ze
sněhu, byli na procházce po tábořišti, vzpomínali na tábor a hráli další hry.

Zpět do Prahy jsme se museli vydat už ve 3 hodiny. Opět prodírání podle potoka a pak
hry ve vlaku.

Výprava se i přes mizivou účast povedla a tak platí pravidlo: Správný Bobřík se
nezalekne nepříznivého počasí, pořádně se vybaví a vyrazí do přírody!



Madi

Žába
05.11.2007

Tento víkend Bobříci připravovali stánek na Madi. Pro tento rok jsme vytvořili pravý
"westernový lokál". Více po kliknutí na nadpis.

V sobotu jsme v klubovně řezali, brousili, pilovali, lakovali, šroubovali, sekali a tloukli...
Zkrátka v plném nasazení jsme připravovali stánek. Sobovi se podařilo pěkně nasadit
několik seker, Jelen a Marek vyrobili super stůl a lavice. Ježek s Tondou a Žábou
vyráběli lítačky, Tučňák pomohl s přípravou kůlů a Amazonky a Fili se podílely na
výrobě zábradlí. A kdo všechny dobře řídil, dával rady a pomáhal a je autorem plánů?
Ano, Ráma. Zkrátka každý něco dělal, za což patří všem, kdo se zúčastnili, velký dík :).

Bylo nebylo jedno kralovstvi

Alda
02.11.2007

Na brigádě ve Vlkanově jsme si též mnimo jiné užili nějakou tu legraci...

Třeba jsme společnými silami napsali pohádku. Ježek se Žábou ji ochotně přepsali do
elektronické podoby do wordu a JÁ VÁM JI TU PŘEDKLÁDÁM K PŘEČTENÍ!

Pohádka dostala název Teď nevím, tak ti neporadím.

POZOR NEČÍST DĚTEM PŘED SPANÍM! MOHLO BY TO BÝT NEBEZPEČNÉ!

Jestli se zdá někomu pohádka zmatená, tak vám vysvětlím jak vznikala. Je to prosté.
Nakladatelství se rozhodne vydat pohádku a nemá už čas na to, aby to napsal jeden
člověk. Rozhodne se tedy dát práci více spisovatelům, přičemž jim řekne jen to, jakou
větou mají začít a jakou větou mají končit. Navíc na to mají omezený čas... No a tak
jsme psali.

file:///H:/download/Bylo%20nebylo%20jedno%20kralovstvi.doc


 

Retro schůzka

Rejsek
31.10.2007

Po přenesení v čase do roku 1936 s Prof. Doc. RNDr. K. Potůčkem CSc. jsme se snažili
co nejvíce zapadnout do místního koloritu Prahy 30. let 20. století.

Musím všechny pochválit, neboť se snažili, co jim síly stačily. Obzvláště se zapadnout
podařilo, dle hlasování, Tondovi - účetnímu na statku nedaleko Prahy, Permoníkovi -
jako služce v domácnosti, Adamovi, který byl počestným občanem Prahy. Lišalaj a
Čarodějka představovaly zástupkyně Veřejných domů, Běla - krasojezdkyni a Sob s
Ježkem byli tvrdě pracující dělníci. Jeden topič a druhý blíže nespecifikovaného oboru.

Ostatní přítomní neseznali takového úspěchu ve snaze zapadnout. Všem bych rád takto
poděkoval za jimi projevenou snahu.

Karel Potůček

PS: Ne vše uvedené v této zprávě musí odpovídat skutečnosti.



Podzimky

Alda
28.10.2007

Počasí nám moc nepřálo. Bylo sychravě, ale podnikli jsme výlety do Vyššího Brodu ke
klášteru, údolím Menší Vltavice ke kapli Maria Rast am Stein, na hrad Rožmberk a podle
Vltavy k Čertově stěně.

Večer jsme hráli Mamutovu celopodzimkovou hru a mezitím hry od Adama a Markéty.
Na jídlo jsme chodili do Vyššího Brodu do restaurace Lesanka. Poslední večer jsme v
noci šli ke keltskému obětišti na Kraví horu.

Negativní zážitek je, že vzhledem k počasí někteří bobříci dostali rýmu nebo kašel.

Mamutovu hru nakonec vyhráli na plné čáře v Tilii Ota s Járou (tým Double S), když
byli první ve všech hodnocených kategoriích. Měli nejvíce vesnic, zlatých i vojáků.
Konečné pořadí je následující:

1. Double S - Oty, Jára - 90 vojáků, 14 vesnic, 120 zlatých
2. Růžová hordička - Sob, Žába - 84 vojáků, 12 vesnic, 110 zlatých
3. Temerai a sluka - Rexík, Nikis - 56 vojáků, 8 vesnic
4. Československo (Iva, Matyáš), P1 a P2 (Permoník, Péťa), Cangeland (Čarodějka,
Helča)
5. Jirka a Ježek, kteří ztratili svojí herní kartu. I přesto by ale skončili bohužel asi
poslední...

Bójové hráli každý sám za sebe a jejich pořadí je následující:

1. Klikař - Honzík 54 eterů
2. Kamzík - 50 eterů
3. Trpaslík - Čočka - 40 eterů
4. Netopýr - 34 eterů

Hra se všem velice líbila a tak i když někdo nevyhrál, tak si alespoň zahrál zajímavou
hru od Pistolníka, za což bych chtěl Pistolníka velice pochválit. Hra byla výborná.



  

Vlkanov - pracák

Alda
21.10.2007

V pátek nás překvapil první letošní sníh. A tak byla velká koulovačka. Všichni si to pěkně
užili. V pátek jsme ještě společně napsali pohádku (určitě ji uveřejníme na stránkách),
ale v sobotu se už začalo pracovat...

Tiliáci kontrolovali podsady a čistili je savem, Amazonky pomáhaly v kuchyni, myly
nádobí a vařily jídlo, odpoledne pekly jablečný štrúdl. Rejsek srovnával kumbál. Jelen
vyměňoval syfóny a kontroloval odpady a trubky všude, kde to šlo. Opravovaly se
postele a podsady, na tom se snad vystřídali všichni. Čistily se záchody (Fili), česali jsme
jablka. Po včerejším sněhu, který do té doby slezl, Dana sekala trávu. Pak kluci pod
vedením Rámy a Jelena v lese řezali dříví. Losos opravoval ve všech místnostech
vypadlé omítky. Evergreen všech brigád ve Vlkanově - oprava prahu na zahradu.
Tentokrát autoři nové opravy Ráma a Sob. Jelen opravil dřez v kuchyni. Snad nám
nepoteče.

I přes mnoho práce jsme si užili legraci a Tilie si našla čas, kdy dělat blbosti. Adam byl
svázán, tak že po domě skákal jako tučňák. U večeře se vyměňovaly místa. Skoro všichni
si alespoň jednou zatroubili na koupenou trubku jako na digeridů. Večer se hrálo na
kytaru a někteří ještě dodělávali své práce. Zkrátka všichni pracovali, jenom Alda se
flákal (autor výroku Losos).

V neděli se uklízelo?

Trochu jsme naší základnu zvelebili a snad to zase na chvíli vydrží. Kdo zde nebyl, může
se těšit na Vánoční výpravu, protože pojedeme pravděpodobně sem do Vlkanova.



  

Drakiáda

Alda
08.10.2007

Letos byl vítr na draka. Jeli jsme do Jinonic a pak došli s menším blouděním na pláň nad
Prokopské údolí, kde jsme dopoledne běhali a snažili se, aby nám draci létali. Rychlost
větru byla hlášena od 0 do 3 metrů za sekundu.

A podle toho to taky vypadalo. Dopoledne jsme se uběhali a pak jsme v krásném počasí
hráli ringo, Amazónky cvičili na Haldu taneček, kluci chvíli jezdili s auty na dálkové
ovládání, než jim došly baterky, vedoucí hráli petanque a jen Bójové se stále snažili
draky dostat nahoru.

Jako minulý rok jsme opravovali draky, ale poučili jsme se z nminulého roku a měli jsme
s sebou dost materiálu, takže za chvíli draci byli celí polepení izolepou.

Snad nám příště bude přát počasí a bude alespoň trochu foukat.

Setkání s Jarmi

Bobr
06.10.2007

V úterý se uskutečnilo setkání s Jarmi, která žije v USA a přijela na návštěvu Prahy. Pro
staré Bobry, kteří ji znají to bylo zajímavé setkání.



 

Na Neštětickou horu

Alda
05.10.2007

Neštětická výprava dopadla velmi dobře. V pátek se sešlo osm odvážných bobříků na
nádraží ve Vršovicích a odjelo přespat k hradu Kožlí.

Mezitím Bójové hráli v klubovně hry s Rodgerem a pak v klubovně i přespali.

Druhý den ráno se všichni sešli v Konopišťskému parku, kde začala soutěž o
Veverčákovu zlatou šišku.

Všechny skupinky došly na Neštětickou horu, kde svedly boj s obránci hory. Vítězové
letos byli Vikingové a Keltové spojeni do skupinky tandemu Ježek-Mamutem.

Druzí nakonec byli Bójové, protože Amazonky dlouho váhaly s útokem a Bójové je
předběhli.

Konečné pořadí:

1. Vikingové+Keltové (Ježek, Mamut)
2. Bójové (Kamzík, Čočka, Netopýr, Adriana, Pavla, Marek)
3. Amazonky (Míša, Permoník, Lišalaj)

Vítězům gratulujeme.

Výprava dopadla velmi dobře. Důvod je ten, že jsme došli na Neštětickou horu a v
pohodě se vrátili, což se nám v minulých letech nedařilo. Dvakrát jsme na horu nedošli a
jednou jsme šli na zpáteční autobus, který nejel.

Kácení lesa na vrcholu hory postoupilo a je tedy vidět více do kraje. Dnes bohužel byla
mlha.

Ještě se nám stala taková nehoda, že se nám rozpadla Veverčákova zlatá šiška. Bude co
nejdříve opravena a vše uvedeno do pořádku.



Jizerky

Alda
01.10.2007

Počasí se moc nepovedlo, ale místo toho jsme si zahrály spoustu her. Přesto jsme byli na
skalách nad Hejnicemi, kde jsme hodně zmokli a u Josefodolské přehrady, odkud jsme si
udělali krásný výlet do lesa k Jelenímu potoku.

Jizerské hory jsou krásné, ale deštivé... Nejhezčí počasí bylo v neděli, kterou jsme po
dopoledních hrách strávili ve vlaku. Měl nakonec zpoždění.

Ohledně zpoždění se objevila stížnost, že jsme nedali vědět, že máme takové zpoždění.
Zjistili jsme to až když nám z nádraží zavolala Fili, že máme zpoždění 50 minut. Mysleli
jsme, že rodiče na nádraží si to mezi sebou řeknou. Takže se omlouváme.



Výstava koní

Lišalaj
22.09.2007

Tak „Mezinárodní výstava koní KŮŇ 2007“ se opravdu povedla!

A opravdu se líbila… Zeptejte se těch co jeli!

Vyjeli jsme brzy ráno rychlíkem do Lysé nad Labem, kde jsmeokamžitě objevili
výstaviště, koupili vstupenky, a hurááá za koníky!

Nejprve jsme koukali na opracovávání koníků na jízdním obdélníku (a že bylo na co),
pak jsme obešli stánky se vším možným (od jídla až po přívěsy na koně :D ), prohlédli si
výstaviště a šli se podívat na koně do boxů (bylo jich tam fakt dost).

Já samozřejmě fotila každého koně (vyfotila jsem asi 330 fotek) a když jsem objevila
koně, na kterého se smělo sednout (norická klisna, fakt obrovská :D), tak jsem neváhala
a nechalase na jejím hřbetě vyfotit. A pak i Petra. Koní tam bylo fakt moc, odhadem tak
100, takže to nějaký čas zabralo.

Pak jsme se šli koukat na tu „pravou“ výstavu, kde se předvádělo snad každé plemeno, a
taky jsem je fotila. Celý zbytek dopoledne jsme pak strávili zde

Pak byla polední přestávka, kterou jsme zaplnili procházením stánků. A pak začal
odpolední program… krásné ukázky všeho možného…: drezura, tančící kůň, různá
spřežení, skoky, koňský klauni, ... A to nám zabralo celé odpoledne. A pak už se šlo na
vlak a jelo se domů.

A ti co jeli: Alda, Mamut, Jára, Iva, Běla (kamarádka Lišalaj), Nikis a její starší sestra
Terka, Netopýr, Čočka, Veverka, Petra a já (Lišalaj).

A teď mluvím za všechny, a říkám,že se akce všem moc líbila (pokud má někdo jiný
názor,tak mi ho napište :) ).

Lišalaj

Výstava koní

Alda
20.09.2008

V sobotu 22.9. pro vás Lišalaj připravila výpravu na výstavu koní do Lysé nad Labem.

Sraz: 7:45 na Hlavním nádraží
Cena: 120 Kč
Návrat před 18 hodinou ke klubovně.

Informace: Alda 774218130.

Další informace na blogu lishalajik.blog.cz.

ttp://lishalajik.blog.cz/


Potkali jsme Bobra

Rejsek
18.09.2007

Procházel jsem fotky z Tábora a objevil bobra, kterého jsme potkali na výletě podél
Sázavy...

Jedná se o upravenou fotografii, kde jsem zvýraznil kontůry, které měl kámen u cesty...
Nakolik je podobný bobrovi posuďte sami :-)

Jizerky

Žába
16.09.2007

Akce Jizerky se blíží. Připomínáme, že na tuto akci je potřeba se přihlásit, a to do středy
16. září.

Přineste tedy vyplněné návratky - šly v prázdninovém dopise, případně napiště sms, či
mail Fili.

Na tuto akci si vezmi spacák, karimatku a ešus - bude-li pěkné počasí přespíme jednu
noc v přírodě. Více info v sekci akce.



  

První schůzky v novém školním roce

Alda
02.09.2007

Již zítra nám začíná další školní rok a s ním i nový rok bobří činnosti, který bude
zakončen táborem.

První schůzky se konají pro Bóje opět v úterý ale už od 16:30 hod do 18:00 hod a pro
Tilii ve středu od 16:00 hod do 17:30 hod.

Vaši vedoucí vás budou čekat v klubovně. Těšíte se, co nového zažijete? Věřte, že my
taky.

Podrobnější informace jste dostali v letní rozesilce poštou. Informace obsahovaly i to,
kam máte jít, pokud jste už dosáhli věku, kdy přestupujete z Bójů do Tilie. Tak to
nepopleťte.
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